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Emne: SB-møde 

 
 

Mødedato 

Mandag 24/9 2024 

Mødested/lokale 

Personalerummet 

Mødet 

påbegyndes kl. 

19.00 

Mødet afsluttet 

senest kl. 

21.00 

Deltagere  

Johnni, Kent, Charlotte, Mia, Helle, Pia, Jette, Michael, Birgitte, Kamilla, Karina, Marianne, 

Thomas  og Tina 

Fraværende 

Johnni, Jette, Birgitte og Kamilla 

Dato  

 

Referent Karina 

 

 

 

 

Direkte 

telefonnr. 

 

Journalnr. 

 

 

0 i EVT. • 0 kl. Forældre ønsker årshjul. Det er 

på vej. 

• Skolefotos kontrakt udløber om 1 år. 

• Det er vigtigt at vi informerer 

forældrene, når der kommer nyt 

personale. 

1. b Godkendelse af referat fra sidste møde  

 

Sendes på mail – godkendt. 

 

Der skal udsendes folder om 

skolebestyrelsesarbejdet. 

2. i  Opfølgning fra sidste møde. 

 

Skolen er interesseret i at kunne tilgå 

facebook. Mads Lorentzen, 

kommunens kommunikationskonsulent 

vil tilbyde sin hjælp / sparring. Tina 

medbringer et forslag til, hvornår Mads 

ville kunne deltage på et SBmøde. 

 

• Der kommer en ny i stedet for Mads, 

så vi venter på ny dato.  

• Det er vigtigt at AULA er den 

platform hvor alt kommunikationen til 

forældre foregår. 



• Facebook er et tilbud og ikke noget 

man som forældre skal følge. Det 

skal sikkert være uden 

kommentarspor, men vi afventer 

vejledning fra 

kommunikationskonsulent. 

• Er der to voksne i klasserne som 

lovet. Ja det er der, men 

sygemeldinger kan hindre noget af 

det. Vi sikrer at det kendte voksne 

der har klassen. 

 

• Der er kommet en info skærm, hvor 

det fremgår hvem der er vikar og 

andet der evt. Skal huskes.  

 

3. i/b Nyt fra elevrådet. 

 

Nyvalg i elevrådet.  

 

Der har lige været valg og der er først møde 

i næste uge. 

4. b Forældremøde  Evaluering af dette års forældremøder  

 

• Der kan være noget med tidsstyring 

som måske kunne blive bedre nogen 

steder. 

 

• Nogen kan godt lide at prøve af hvad 

eleverne prøver, andre er ikke så 

vilde med det. 

 

• Pamflet om forældreråd er man 

glade for 

 

• Nogen kunne ønske at det ikke lå 

omkring høstfest. 

 

• Ledelse kunne evt. Planlægge 

datoer fremadrettet. 

 

• Referat kunne være godt. Det kan 

godt være forældre der skriver det. 

Lærerne skal blot sikre at det bliver 



gjort. Det kan være en fra 

klasserådet. 

 

• Forældre på banen omkring 

problematikker der er relevante for 

klasse, kunne være godt, men obs 

på tiden. Måske er der ikke tid nok til 

det. 

 

• 0 kl. Kunne måske godt lave nogle 

snakke om hvordan man løser ting 

der sker på skolen.  

 

• Dialog i pause midt i det hele er en 

god ide, så kan man f.eks. Ikke gå 

hjem. Dialog mellem forældre er 

godt. 

 

5. I/ 

d 

Antimobbestrategi Tilsyns forpligtigelse jf skolebestyrelsens 

forretningsorden. 

 

Antimobbestrategi.pdf (aula.dk) 

 

Skole med stort. 

Det kunne være en god ide at sende det ud til 

forældre. Evt bruge fællesfiler. 

6. d/b Madordningen Skolen ønsker at få drøftet vores 

madordningen. Vi oplever et underskud på 

madordningen. På mødet medbringes et 

overblik over indtægter, udgifter m.m. 

 

• Rester og spil hvor kommer det hen?  

• Lidt mere struktur med suppe og 

grøddag.  

• Lidt mere fleksibilitet i forhold til 

længde. 

• Styring af potionsstørrelser. 

• Er der nogen firmaer der kan tilbyde 

at komme med mad. 

• Det er for få børn der for noget ud af 

det.  

https://oesternykirkeskole.aula.dk/sites/oesternykirkeskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Antimobbestrategi.pdf


• Det er vigtigt at forældre bliver 

orienteret om nyt tiltag og at det 

kræver at man støtter det. 

 

Vi undersøger om der er nogen der kan 

levere mad. 

9. d/b Bus   Skolebestyrelsen ønsker mere viden 

omkring bussituationen. Der opleves lang 

transporttid, ventetid og afgange, hvor 

elever ikke kan nå bussen.  

 

Tina orienterer om busmuligheder og tider. 

 

Det er vigtig at få meldt mulighederne ud til 

alle forældrene. Og at der stadig arbejdes 

på det. 

 

10 i Meddelelser  

a) Formand  

b) Skoleleder  

c) Medarbejdere 

d) SFO 

e) Andet - andre 

 

Færdselskontaktlærer: Det vil være 

en god ide at lave et princip for trafik 

politik. At det bliver tydeligt, hvad vi 

ønsker også i forhold til førstehjælp. 

Målet er at højne tryghed og 

sikkerhed. 

 

Det er en god ide.  

Det vil være godt hvis det er uden løftet 

pegefingre til forældrene. 

11. i Eventuelt 

 

   

  
i=information, d= drøftelse, b=beslutning 
 
ventende punkter: 

Uro i klasserne 

Kommende møder: 

 22.10,30.10,5.12,13.1,25.2,9.4,16.6. 

. 

 

 



 

 

 

 

 


